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❑District Court ❑Denver Probate Court  

قةطنملامة كحم  يااصوللر فندمة كحم     

___________________ County, Colorado 
ودارولوكعة طمقا                                                

Court Address: 
  مة:كحملان اونع

 
 

In the Interest of: 
:حةللمص  

 

 

 

 

Minor 
راصقلا  

 
 
 
 
 
 

COURT USE ONLY  
  طقمة فكحملاام دختلاس

Case Number: 
  ية:ضقلاقم ر

 
 
 
Division Courtroom 

بة:علشا   مةكحملاعة قا 

LETTERS OF GUARDIANSHIP – MINOR 
 صرلقال -  ةيصا الوتابطاخ 

 
         (name of guardian) was appointed or confirmed by 
the court on        (date) as: 

     يف هنييعت تدكأ وأ ةمكحملا هتنيع (يصولا مسا)          
 : هتفصب (خيراتلا)     

 

❑Guardian pursuant to §§ 15-14-202 or 204, C.R.S. These letters will expire on _______________, the 

minor’s 18th birthday, unless otherwise ordered by the court. 
  نماثلا رصاقلا دلايم ديع يف ةياصولا تاباطخ ةيحلاص يهتنت .لدعملا ودارولوك نوناق نم  204أو    202-14-15  مسقلل اقًفو ،يصولا

. كلذ فلاخ ةمكحملا ررقت مل ام ،رشع
،______________ 

 

❑Guardian pursuant to § 15-14-204(2.5), C.R.S.  These letters will expire on _______________, the 

minor’s 21st birthday, unless otherwise ordered by the court. 
  يداحلا رصاقلا دلايم ديع ،  (2.5)204-14-15  مسقلل اقًفو يصولا
. كلذ فلاخ ةمكحملا ررقت مل ام ،نيرشعلاو

______________  يف ةياصولا تاباطخ ةيحلاص يهتنت  .لدعملا ودارولوك نوناق نم
 

❑Emergency Guardian pursuant to § 15-14-204(5), C.R.S. These letters will expire on _______________ 

(a date not to exceed 60 days from the date of appointment).  The guardian’s powers are specified in the 
Order.  

  لا خيرات)   (5)204-14-15  مسقلل اقًفو ،ئراوطلا تلااح يف يصولا
واجتي

_______________  يف ةياصولا تاباطخ ةيحلاص يهتنت .لدعملا ودارولوك نوناق نم
 . ةمكحملا رمأ نمض يصولا تايحلاص ديدحت مت دقو  .(نييعتلا خيرات نم امًوي  60ز  

❑Temporary Guardian pursuant to § 15-14-204(4), C.R.S. These letters will expire on 

________________ (a date not to exceed six months from the date of appointment). 
ةتس زواجتي لا خيرات)    (4)204-14-15  مسقلل اقًفو تقؤملا يصولا
. (نييعتلا خيرات نم رهشأ

 ________________  يف ةياصولا تاباطخ ةيحلاص يهتنت .لدعملا ودارولوك نوناق نم
 

  
The guardian is authorized to access the minor’s medical records and information. The guardian is 
deemed to be the minor’s personal representative for all purposes relating to the minor’s protected 
health information, as provided in HIPAA, Section 45 CFR 164.502(g)(2). 

  امك ،ةيمحملا ةحصلا تا مولعمب ةقلعتملا ضارغلأا عيمجل رصاقلل اًيصخش لًاثمم يصولا دعي .رصاقلاب ةصاخلا ةيبطلا تامولعملاو تلاجسلا ىلع علاطلاا يصولل قحي
 . HIPAA( 45 CFR 164.502(g)(2)(، القسم  ة لءاسملاو يحصلا نيمأتلا نوناق يف هيلع صوصنم وه

 
These Letters of Guardianship for the minor whose date of birth is      , are proof of 
the guardian’s full authority to act pursuant to § 15-14-207, C.R.S., except for the following restrictions: 

-15  مسقلل اقًفو فرصتلل يصولل ةلماكلا ةطلسلا ىلع لًايلد ،___________________________  خيراتب دولوملا رصاقلا ىلع هذه ةياصولا تاباطخ دعت
 : ةيلاتلا دويقلا ءانثتساب ،لدعملا ودارولوك نوناق نم  14-207
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The minor’s place of residence must not be changed from the State of Colorado without an order of 
the court pursuant to § 15-14-208(2)(b), C.R.S.  

 . لدعملا ودارولوك نوناق نم  (b) (2) 208-14-15  مسقلل اقًفو ةمكحملا نم رمأ نود ودارولوك ةيلاو نم رصاقلا ةماقإ ناكم رييغت زوجي لا

 

❑Other limitations: ______________________________________________________________ 
: ىرخأ دويق  

______________________________________________________________________________

______________________________________________________________________________ 

 

Date: _______________________    ___________________________________ 
: خيراتلا  

 Probate Registrar /(Deputy)Clerk of Court  
  ةمكحملا بتاك (بئان) / ةياصولا لجس نيمأ 

 

 

CERTIFICATION 
  ةقداصملا

 
Certified to be a true copy of the original in my custody and to be in full force and effect as of 
_____________________ (date). 

.خ(يراتلا_) ________________   نم ارًابتعا لوعفملا ةيراس لصلأا قبط ةخسن اهنأ ىلع ةقدصم

 
           _____________  
 Probate Registrar /(Deputy)Clerk of Court  
  مةكحملاب تكاب( ئنا/ )ية اصولاجل  سنيمأ 


	 خاطباتولا اصية  - لاقلرص 
	المصادقة 
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